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Fotoradary to odwieczny temat do dyskusji. Czy są konieczne, czy rzeczywiście poprawiają
bezpieczeństwo? To pytania, które często pojawiają się podczas tematu związanymi z
fotoradarami. Nie inaczej jest w Pogórzu, gdzie- ilu kierowców, tyle opinii... Ten fotoradar
jest koniecznością, przekonuje Artur Tyrna, Komendant Straży Miejskiej w Skoczowie.

Niespełna miesiąc temu informowaliśmy Was o tym, że w Pogórzu pojawi się nowy fotoradar [Pisaliśmy: Nowy
fotoradar w Pogórzu]. Pod artykułem pojawiło się wiele Waszych sprzecznych opinii i wątpliwości, czy aby to
właściwe miejsce, czy aby na pewno działa... Działa - co więcej - jest tam potrzebny - udowadniania Artur Tyrna,
Komendant Straży Miejskiej w Skoczowie: - Dlaczego fotoradar stoi w Pogórzu? Niech odpowiedzią będzie
poniższe zdjęcie, zarejestrowane w dniu 28.10.2014 r. o godzinie 9:45. Jest to czas, w którym między innymi
dzieci z przedszkola wychodzą na spacer i przechodzą przez przejście dla pieszych widoczne na zdjęciu.
Kierujący samochodu poruszał się z prędkością większą o 65 km/h od dopuszczalnej. Prędkość pojazdu 115
km/h oraz telefon komórkowy przy uchu kierującego dopełniają obraz braku wyobraźni i zdrowego
rozsądku.
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